

Curriculum Vitae (CV)



• **Personal Information:**

- Name: Marah Adnan Mohammad
- E-mail: marah.ad.mohammad@gmail.com
- Mobile: +963 938519271
- Languages: Arabic (Native language), English (B2), French (A2) and German (A1).

• **Education and Academic Background:**

- Master's student, Department of Analytical and Alimentary Chemistry at Tishreen University since 2020.
Grade of 1st year: 86.71%
- Bachelor's degree in Pharmacy and Pharmaceutical Chemistry from Tishreen University, 2019
Graduation Grade: 82.31%

• **Principal Positions:**

- Teacher.

• **Professional Experiences:**

- Teacher at practical section of Physical Pharmacy /2/, Faculty of Pharmacy at Al-Andalus University, 1st semester, Current
- Teacher at practical section of Physical Chemistry, Faculty of Pharmacy at Tishreen University, 1st semester, 2020-Current
- Supervising a graduation project: "Polycystic Ovarian Syndrome-Review", 2022
- Teacher at practical section of Instrumental Analysis experiments, Faculty of Pharmacy at Al-Andalus University, 2nd semester, 2022
- Working at Ph. Rama Maya Pharmacy in Kaf Alja'a- Alkadmus, 9/2019 to 2/2020

• **Publications and Scientific Work:**

- Thesis title: "Studying the Effects of Locally Used Methods of Preparing Unripe Grape Juice on Some of its Active Components and Determination of Some of its Biological Effects".
Not published yet.

• **Vision:**

- Contributing to develop education in Faculty of Pharmacy at Al-Andalus University.
- Developing pharmaceutical sciences in Syria.
- Contributing to scientific research and publishing scientific papers.

سيرة ذاتية (CV)



• المعلومات الشخصية:

- الاسم: مرح عدنان محمد
- البريد الإلكتروني: marah.ad.mohammad@gmail.com
- الهاتف المحمول: +963 98519271
- اللغات: العربية (اللغة الأم) - الإنجليزية (B2) - الفرنسية (A2) - الألمانية (A1).

• المؤهلات والشهادات العلمية:

- طالبة دراسات عليا في السنة الثالثة: قسم الكيمياء التحليلية والغذائية- كلية الصيدلة- جامعة تشرين- منذ عام 2020
معدل سنة المقررات: 86.71 %
- إجازة في الصيدلة والكيمياء الصيدلانية: كلية الصيدلة- جامعة تشرين- عام 2019
معدل التخرج: 82.31 %

• المناصب الرئيسة:

- مُدرّسة.

• الخبرات العملية:

- مدرّسة في القسم العملي لمقرر الصيدلة الفيزيائية /2/ في كلية الصيدلة في جامعة الأندلس- الفصل الأول- حالياً
- مدرّسة في القسم العملي لمقرر الكيمياء الفيزيائية في كلية الصيدلة في جامعة تشرين- الفصل الأول- منذ عام 2020 حتى الآن
- إشراف على مشروع تخرج لطالبات من كلية الصيدلة في جامعة الأندلس بعنوان: "متلازمة المبيض متعدد الكيسات- مراجعة"- عام 2022
- مدرّسة في القسم العملي لمقرر التحليل الآلي في كلية الصيدلة في جامعة الأندلس- الفصل الثاني- عام 2022
- العمل في صيدلية الصيدلانية راما ميا في كاف الجاع- القدموس- من أيلول/2019 حتى شباط/ 2020

• النشر والأعمال العلمية:

- عنوان أطروحة الماجستير: "دراسة تأثير طريقة تحضير عصير الحصرم المتبعة محلياً على كمية بعض مكوناته الفعالة ودراسة بعض تأثيراته الحيوية".
- لم تُنشر بعد.

• الرؤية:

- المشاركة في تطوير مستوى التعليم في كلية الصيدلة في جامعة الأندلس.
- المساهمة بشكل فعال في تطوير مهنة الصيدلة في سورية.
- المساهمة في البحث العلمي ونشر الأوراق البحثية.

